
Protokół ze spotkania Rady Rodziców z dnia 8/11/2022r.

1. Spotkanie rozpoczęło się o godzinie 17:00
2. Spotkanie rozpoczęła Pani Dyrektor Halina Seifert
3. Omówienie problemu z brakiem nauczycieli I poszukiwania 
zastępstw w szkole.

4. Pani Dyrektor przedstawiła plan na wykorzystanie siłowni w 
szkole z dostępem dla wszystkich uczniów. Dodatkowe godziny z 
dofinansowania.

5. Wyjaśnienie braku możliwości rozłączenia klas na lekcji w-fu, 
aby lekcje mieli tylko uczniowie jednej klasy tej samej płci. 
System, regulamin określa szczegółowo sposób łączenia grup.

6. Przedstawiono propozycję większej współpracy rodziców i 
nauczycieli oraz dyrekcji. Pani Dyrektor zweryfikuje zapisy i 
możliwość utworzenia Rady Szkoły.

7. Omówienie kwestii punktacji zachowania uczniów. Wystosowano 
propozycję zmiany wstępnej punktacji z dobrej na bardzo dobrą.

8. Zaproponowano aby w przyszłym roku zrezygnowano z systemu 
punktacji dla uczniów.

9. Omówienie ostatnich niebezpiecznych sytuacji zaczepek uczniów 
naszej szkoły.

10.Ustalono proponowany termin dyskoteki dla klas 4-8 na dzień 
20.01.2023. Dyskoteka zostanie zrealizowana dzięki współpracy 
rodziców, Rady rodziców i Samorządu uczniowskiego.

11.Omówienie tematu dress codu i możliwości wprowadzenia go w 
regulaminie szkoły. Temat zostanie przekazany do Samorządu 
szkolnego i przedyskutowany na forum wśród dzieci, czy są sami
w stanie wprowadzić dla siebie ograniczenia i określić zasady.

12.Kiermasz świąteczny 6.12.2022r. prowadzi Viola D. (8-10 
Piotr, 10-12 Kasia, 12-14 Beata)

13.Termin kolejnego spotkania 10.02.2023r. Wtorek 17.00

Protokół sporządziła: Katarzyna Fronczewska


